
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 88

Vil ministeren oplyse, hvordan de kvartalsvise udbetalinger blev beregnet for familier, der

blev ramt af loftet over børne- og ungeydelsen i 2011? I forlængelse heraf bedes ministe-

ren oplyse, hvilke konsekvenser udbetalingen af børne- og ungeydelsen havde for en fa-

milie, hvis familien fik et barn i løbet af 2011 som medførte, at familien ramte det davæ-

rende loft over børne- og ungeydelsen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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